
Referat 

Fælleshusforeningen 

Bestyrelsesmøde 27.04.2017 

Til stede: Jesper Herrestedt, Mette Jeppesen og Lotte Dahlmann (referent). Afbud fra Stine 
Weyman 

 

Dagsorden: 

Følgende opfølgningspunkter ovenpå FHFs generalforsamling 20.4.2017: 

Grønne arealer: 

Mette samler oversigt over ønsker og Jesper afklarer med Per, hvad der ligger indenfor hhv. 
udenfor kontrakten.  

Loppemarked: 

Besked fra institutionerne, om at de tilbyder os at benytte opstillet telt til loppemarked. 
Arrangementet finder sted i weekenden 25.-26. august 2017. Fælleshusforeningen sender 
invitationer ud før sommerferien og opfordrer alle til at gemme deres lopper og sætte dem til salg i 
denne weekend.(Lotte og Stine) 

Grundejerforeningen: 

FHF retter henvendelse vedr. GFs årsberetning og det videre samarbejde. 

KUC: 

Lotte skriver på FHFs bestyrelses vegne til KUC og opfordrer til, at nøglesituationen til 
Gymnastiksalen bliver løst hurtigst muligt. Dermed handler bestyrelsen på en henstilling fra FHfs 
generalforsamling om at, når FHF betaler en årlig leje til hallen, så skal FHFs medlemmer også 
have adgang til salen. 

Evt. 

 

 

 

 


